
JE TO ZÁZRAK! COVID 19 JE VLASTNĚ
ÚŽASNÝ LÉK, KTERÝ VYLÉČIL
NEBEZPEČNOU CHŘIPKU NA CELĚ
PLANETE!
- CZ24 News | 24. října 2020

Na mnoha místech se bere jako jediný zdroj pravdy Světová Zdravotnická Organizace (WHO) –
pokud nepíšete přesně to, co WHO, šíříte prý dezinformace. Podívejme se tedy na jeden zajímavý
graf zveřejněný na stránkách WHO – počet nemocných jakýmkoli druhem chřipky tento rok (na
severní polokouli)

Co tyto informace znamenají? Že chřipka v dubnu prakticky přestala existovat. Existuje jenom
COVID-19. Nebudu vám vnukávat žádnou představu o tom, jak to interpretovat. Každopádně je to
velmi zvláštní a z celé historie, ze které máme aspoň nějaká data, se něco takto…zázračného nikdy
nestalo.

Data můžete sledovat sami přímo na webu WHO zde.

Sledování obsazenosti našich nemocnic

Hlídač Státu začal zvěřejnovat data o aktuální kapacitě nemocnic. Rozhodně se tam podívejte! Jsou
to velmi zajímavé informace, které se aktualizují každý den. Velmi děkuji provozovatelům této
služby, konečně se můžeme opřít o nějaká reálná data a ne jen o hysterické zprávy z velkých médií.

Kapacita nemocnic
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Stavba polní nemocnice

Vláda se konečně chystá stavět “polní nemocnici” pro nemocné a s pozitivním PCR testem na SARS-
CoV-2. Konečně!

Jsem rozhodně pro, i kdyby to stálo miliardu. Ve světle ztráty 500 000 000 000,- Kč, které zatím
udělala tzv. opatření, je to jen malé uplyvnutí. A tohle alespoň může pomoci zase nechat nemocnice
fungovat v trochu normálnějším módu a pomůže odebrat zátěž z ramen šíleně přetížených
zdravotníků (držte se, víme že jedete na doraz!). Nebudou se míchat PCR negativní a PCR pozitivní
pacienti. Uvolní se lůžka, na kterých aktuálně leží zdraví/už vyléčení lidé, kteří ale stále ještě mají
pozitivní PCR test a nemají kam jít (někde až 50% lůžek!).

Využít na speciální covidové centrum nějakou prázdnou budovu nebo začít stavět novou polní
nemocnici už se mělo začít v březnu, ne to půl roku odkládat. Ale aspoň, že se konečně hnuly ledy.
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